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Abstract (en)
The steam iron is equipped with an electrically heatable soleplate which has an evaporator chamber. Arranged at a distance above this is a handle
integrated into a housing, and above the soleplate there is a water tank arranged in the housing. From this water tank, which has an adjustable drip
valve at the bottom, water can be supplied to the evaporator chamber via the drip valve which comprises a spring-loaded valve needle, the valve
needle engaging in closed position in a valve seat which projects into the evaporator chamber. In order, with the drip valve completely open, to
prevent the evaporator chamber cooling down to such an extent that the water passing into the evaporator chamber is not in every case completely
evaporated, the valve seat can be closed off irrespectively of the position of the valve needle by a sealing member which is mounted on the
soleplate and supported in the closing direction by a temperature-controlled memory actuating element. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Dampfbügeleisen ist mit einer elektrisch beheizbaren, eine Verdampferkammer (11) aufweisenden Sohlenplatte (10) ausgestattet.
Abstandsweise darüber ist ein in ein Gehäuse integrierter Handgriff (21) angeordnet,und oberhalb der Sohlenplatte (10) befindet sich ein
im Gehäuse angeordneter Wassertank (15). Aus diesem, ein einstellbares Tropfventil (16) am Boden aufweisenden Wassertank (15) ist der
Verdampferkammer (11) über das eine federbelastete Ventilnadel (20) umfassende Tropfventil (16) Wasser zuführbar, wobei die Ventilnadel
(20) in Schließstellung in einen in die Verdampferkammer (11) einragenden Ventilsitz (19) eingreift. Um zu verhindern, daß bei vollständig
geöffnetem Tropfventil (16) die Verdampferkammer (11) soweit abkühlt, daß das in die Verdampferkammer (11) gelangende Wasser nicht in jedem
Fall vollständig verdampft, ist der Ventilsitz (19) durch einen an der Sohlenplatte (10) gehalterten, von einem temperaturgesteuerten Memory-
Stellelement (40) im Schließsinn gestützten Dichtkörper (41) unabhängig von der Stellung der Ventilnadel (20) absperrbar.
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